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Электронный маркетинг /E-mail Marketing

Минск, Беларусь

Лёгкая в использовании, профессиональная система, которая поможет Вам вывести Ваш бизнес на новый уровень. От Вас не

требуется никаких специальных технических навыков и знаний. С SendSonic Вы можете создавать списки e-mail- адресов и

управлять ими, рассылать маркетинговые кампании и отслеживать их результаты.

Заведите бесплатный аккаунт и опробуйте систему.

SendSonic гарантирует высокое качество за умеренную цену.

Вы можете узнать больше о возможностях системы на официальном сайте компании SendSonic: http://www.sendsonic.com или

свяжитесь с нами по e-mail: sendsonic@mail.ru

Easy-to-use professional system, which can help to bring your business to the next level. No technical skills or special knowledge are

required. With SendSonic you can build and manage unlimited number of E-mail lists, create professional-looking newsletters, send your

marketing campaigns and track the results. Create a Free Account and discover all the benefits of SendSonic. It’s a square deal: excellent

quality for the moderate price.

You can get more information about the company and other features of the system at SendSonic official web-site:

http://www.sendsonic.com or email us at: sendsonic@sendsonic.com

  

 Цена: 1 $  Тип объявления:

Услуги, предлагаю

 Торг: уместен

Send Sonic 000000
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